赣州优恩江源电力投资有限公司文件

清洁发展机制项目申请函

国家发展和改革委员会:

我单位拟与 (英国)标准银行

进行清洁发展机制项目合作,项目名称是<u>信丰县桃江(枫坑口) 水电站</u>。现将项目申请表及其所要求的项目设计文件,工程项 目概况和筹资情况相关说明,及其它相关文件呈上,请予审核 批准。

附件1:清洁发展机制项目行政许可申请表(中文20份) 附件2:清洁发展机制项目设计文件(中文20份,英文5份) 附件3:工程项目概况和筹密情况相关说明(中文20份)

00 上年五月十四日

中华人民共和国国家发展和改革委员会 行政许可事项申请表

(《京都议定书》清洁发展机制合作项目申请)

申请单位(盖章) 整洲侯思江鎏电力投资有限公司

地址: 江西省赣州市信丰县铁石口镇对腊村 邮编: 341615

负责人签字: (写卷)

联系人: 陈春发 联系电话: +86-797-3206333 13766363699

申请日期: 2007年5月14日

国家发展和改革委员会办公厅监制

Ganzhou Youenjiangyuan Electric Power Investment Co., Ltd.

Application letter of CDM project

National development & reform committee

Our company plan to cooperate with <u>(U.K) standard bank</u> for CDM project. Name of the project is <u>Xinfeng county Taojiang (Fengkengkou) hydropower station</u>. Here, we would like to submit CDM application sheet, project design document related, brief introduction of project and fund raised, please check documents above and approve this case as CDM project.

2007/5/14

Annex1: Application sheet of CDM project (20 copies of Chinese)

Annex2: Project design document (20 copies of Chinese, 5 copies of English)

Annex3: brief introduction of project and fund raised (20 copies of Chinese)

Chinese national development & reform committee Application sheet for CDM project

(Application for the CDM project cooperation under Kyoto Protocol)

Company (badge): Ganzhou Youenjiangyuan Electric Power Investment Co., Ltd.

Address: Duila village, Tieshikou town, Xinfeng county, Ganzhou city, Jiangxi province

Post code: 341615

Person responds for the case: Sign by Chunfa Chen

Contact person: Chunfa Chen

Tel: +86-797-3206333 13766363699

Application date: 14/05/2007

Sheet is made by the office of NDRC